

## Q&A about Chinese Government Scholarship

Q : Besides applying through CGS University's Program , is there any other way that I can apply for CSC?

A: You can also apply for Chinese Government Scholarship through Chinese Embassy and consulate in your country to apply for Bilateral Program, Great Wall Program, AUN Program, EU Program to study in Henan University. CSC Official Website is <https://studyinchina.csc.edu.cn> . You may contact Chinese Embassy and Consulate in your Country for detailed information about the application procedure.

Q: If I recently graduated from a university in China but still in China, is it true I can't apply for scholarship now?

A: You can only apply for scholarship after one year of graduating from a China university.

Q: What is the website for online application?

A: The website for CSC is <http://studyinchina.csc.edu.cn> and the website for Henan University is <http://applyonline.henu.edu.cn/member/login.do>

Q: I didn't apply on Henan University website, can I send my application documents directly to you via email ?

A: Sorry, you cannot. You should apply online firstly, upload all application materials needed, your application would be valid after the above procedure is done.

Q: What is the Institution Code of Henan University?

A: The Institution Code of Henan University is 10475, please choose type B 10475

Q: I can't get my diploma/graduation certificate until July this year, What should I do?

A: You may ask the school you are studying in for the certificate to confirm your highest education.

Q: Is HSK a must for any major taught in Chinese? If I just want to apply for a major taught in English, is the scores of IELTS or TOEFL needed?

A: Yes , You must have HSK 4 certificate if the major you want to apply for is taught in Chinese; if you come from an English-speaking country and the major you want to apply for is taught in English, then the scores of IELTS or TOEFL is not needed.

Q:When will I know the result of my application?

A:The preliminary results would be out at the end of June, however, for the the publication time of official enrollment list, notice from China Scholarship Council shall be published. You may consult us by emailing to [dwhy@henu.edu.cn](mailto:dwhy@henu.edu.cn) after July 1<sup>st</sup> for the result, but before July 1<sup>st</sup>, no inquiries about the application result will be accepted.

If you have any other questions after reading this document, you may consult us by emailing to [dwhy@henu.edu.cn](mailto:dwhy@henu.edu.cn)

Please note that we will not reply again to any questions mentioned above, thank you for your understanding!

## 中国政府奖学金常见问题及回答

问: 除了通过河南大学的自主招生项目进行申请, 还有其他途径申请中国政府奖学金吗?

答: 你还可以通过中国驻海外的大使馆、领事馆或其它派遣机构, 直接在中国国家留学基金委官网 (<https://studyinchina.csc.edu.cn>) 申请我校国别双边项目、长城奖学金项目、中国-欧盟学生交流项目和中国-AUN奖学金项目等所有项目。具体如何申请, 请直接联系中国驻你们国家的使领馆。

问: 在华的中国毕业生不能申请中国政府奖学金继续学习, 是真的吗?

答: 留华毕业生毕业时间须超过一年才能申请。

问: 我不在河南大学的网上申请, 直接邮件发送所有申请材料可以吗?

答: 不可以, 必须先在线申请, 上传所有材料, 才算有效申请。

问: 在线申请的网站是什么?

答: 中国政府奖学金申请网站是: <http://studyinchina.csc.edu.cn>

我校在线申请网站是: <http://applyonline.henu.edu.cn/member/login.do>

问: 河南大学的机构代码是多少?

答: 我校机构代码10475, 请填写B类10475

问: 最高学历证明, 如果我今年7月才毕业还没有毕业证怎么办?

答: 让现在就读的学校开具预毕业证明, 证明你今年9月之前能够顺利毕业。

问: 申请自主招生的中文授课的专业一定要HSK吗? 申请全英文授课证的专业一定要雅思或托福成绩吗?

答: 选择以中文为教学语言的申请人(攻读硕士、博士学位), 申请时中文水平必须达到《汉语水平考试》四级(HSK4), 英语为母语的申请人, 申请全英文授课的专业可免交语言证明。

问: 什么时候我可以知道申请结果?

答: 6月底可以知晓学校的初步审核结果, 正式录取名单的公布时间以国家留学基金管理委员会通知为准。若着急知道结果, 也请在7月1号之后发邮件dwhy@henu.edu.cn。7月1号之前一律不接受申请结果的询问。

**如果阅读本文档之后你还有问题, 请发邮件到dwhy@henu.edu.cn 咨询。请注意, 所有文档中回答过的问题, 我们不会回复。**